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Val av ombud till årsstämman 2021 för Norra Älvsborgsdistriktet 

År 2020 har inte varit likt något annat år som vi har upplevt.                                    
Det påverkar oss även detta är. Vi kan inte planera som vi önskar.                    
Troligen får vi göra en mängd justeringar allt vad efter utvecklingen sker.           
Vi är tacksamma att vaccinet kom i år. Tyvärr vågar vi inte planera vår 
årsstämma för distriktet med en bestämd tidpunkt i skrivanden stund.                 
All planering beror på utvecklingen. Men det betyder inte utan vi planerar 
och vi skall börja med att veta vilka som blir ombud till årsstämman i år.                        
Varje styrelse på styrelsemötet i föreningen kan bestämma vilka personer 
som skall delta. Se lista från Carina: Hur många ombud varje förening får 
skicka.  
Tacksam att föreningsordföranden skickar till Carina på kansliet namnen 
på personer, adress, mobilnummer, E-POSTADRESS och förenings namn 
före den sista februari.  
Årsstämman kommer förslagsvis att genomföras per capsula som förra året, 
ev. digitalt eller skjutas fram till maj-juni om alla vaccinationer är klara och 
enligt förbundet beslut.  Allt beror på utvecklingen i vår. Vi får hoppas på 
det bäst och göra vad vi kan av vår nuvarande situation. 

Med vänliga hälsningar                                                                                                          
Siv Gustavsson                                                                                       
Distriktsordförande 


